

43 Government Avenue
P.O. Box : 597, Manama, Kingdom of Bahrain
Telephone : +973 17223388
Fax : +973 17229822
www.bbkonline.com

Your Guarantee No. _____ For BD. _____

In consideration of your issuing at our request and on our behalf the above Guarantee, as per copy attached (Which has been verified and signed by us), we hereby unconditionally and irrevocably:

- a) Agree to indemnify and keep indemnified you and each of your successors and assigns at all times and from time to time on demand from and against all losses, damages, actions, suits, proceedings claims, expenses, costs, demands and payments whatsoever which you or your successors and assigns may incur, suffer or sustain on account of or in connection with you having issued the guarantee or otherwise and in particular (but not by way of limitation of the foregoing) to pay to you upon your first demand along with interest at such rate as you shall from time to time in your absolute discretion determine, on all sums you may pay under the terms of the guarantee calculated from the date you shall make such payment until the date you shall receive reimbursement from us.
- b) Agree that you are irrevocably authorised to pay immediately the amount demanded from you under or in connection with the guarantee on the first written demand being made by the Beneficiary thereof without requiring proof (other than receipt by you from the Beneficiary of such written demand) or our agreement that amounts so demanded are or were due and notwithstanding that we may dispute the validity of any such demand and we will accept any demand on you as conclusive evidence that you were liable to pay and shall accept any payment which you make or which purports to be made under or in connection with the said guarantee as binding upon us.
- c) Accept that if we commit any breach of the terms of this counter indemnity or if any of our indebtedness to any third party is not paid at maturity or on demand as the case may be or if we fail to pay any amount payable by us under any other guarantee or indemnity or if we cease or threaten to cease carrying on business or become insolvent or proceedings are commenced for our dissolution or winding up then we shall on your first demand at any time thereafter (and without prejudice to our obligations under this counter-indemnity) immediately pay to and deposit with you and keep deposit so long as you have any liability under the guarantee such sum or sums of money (not exceeding the amount of your aggregate outstanding liability under the guarantee) as you may require to be held by you as security against any and all claims arising under or in connection with the guarantee until you are satisfied that your liability under the said guarantee has been discharged. You shall have the right to set off such sum or sums so deposited in or towards settlement of our obligations hereunder without prior notice to us.
- d) Authorise you to agree to any amendment (other than an increase in the guaranteed amount) to and or extensions of the guarantee requested by the beneficiary without seeking our consent on approval or authorisation thereto and we confirm that the terms of this counter-indemnity shall apply to the guarantee as so amended or extended.

Our liability hereunder will be continuous and will remain in full force and effect notwithstanding that the amount of the guarantee may from time to time be reduced or extinguished and until you are finally discharged, to your satisfaction, of all liabilities under the guarantee.

This counter indemnity shall be governed by and construed in accordance with the Laws of Kingdom of Bahrain and we submit to the non-exclusive jurisdiction of the Bahraini Courts and the courts in any other jurisdiction in which we or any of our assets may be found

Signed this _____ day of _____

Signature

Address

.....

Signature Verified	
-----------------------	--

كفالتكم رقم بقيمة دينار بحريني

مقابل إصداركم الكفالة السابقة بناء على طلبنا وبالنيابة عنا وفقاً للنسخة المرفقة (التي تم تدقيقها وتوقيعها من قبلنا) فإننا وبصورة غير مشروطة أو قابلة للنقض.

أ- نوافق على أن نعوضكم وأن تظلوا أنتم وخلفاؤكم والمحال إليهم معوضين في كافة الأوقات ومن وقت لآخر عند طلب ومقابل كافة الخسائر والأضرار والادعاءات والقضايا والإجراءات القانونية والمطالبات والمصاريف والتكاليف والطلبات والمدفوعات مهما كانت طبيعتها والتي قد تحملونها أو تتعرضون لها أنتم أو خلفاؤكم أو المحال إليهم فيما يتعلق أو نتيجة لإصدار الكفالة أو خلافها. وعلى وجه الخصوص (ولكن دون الإجحاف بعامة ما ذكر) أن ندفع لكم لدى طلبكم لذلك فائدة بالنسبة التي تحدونها بمحض اختياركم من وقت لآخر وذلك على كافة المبالغ التي ستدفعونها بموجب شروط الضمان بحيث يتم احتسابها من تاريخ دفعكم لتلك المبالغ ولغاية تاريخ حصولكم على تعويضكم من قبلنا.

ب- نوافق على تفويضكم بصورة غير قابلة للنقض على أن تدفعوا فوراً المبلغ المطلوب منكم فيما يتعلق أو وفقاً للكفالة عند أول طلب يتقدم به إليكم المستفيد من تلك الكفالة دون طلب أي إثبات (سوى استلامكم للطلب المقدم من المستفيد) أو موافقتنا على المبالغ المطلوبة على هذا النحو والمستحقة الأداء أو التي كانت مستحقة الأداء، ورغم أن إمكانية منازعتنا لشرعية أي طلب مثل هذا، وسنقبل بأي طلب مقدم إليكم باعتباره دليلاً قاطعاً على التزامكم بالدفع، كما سنقبل اعتبار أية دفعة تودون أن تدفعونها فوراً بالمبلغ المطلوب منكم فيما يتعلق أو وفقاً للكفالة المذكورة بأنها ملزمة لنا.

ج- في حالة ارتكابنا أي إخلال بشروط هذا الضمان المقابل أو عدم تسديد أي من ديوننا للغير عند استحقاقها أو عند الطلب، حسبما يقتضي الحال، أو في حالة فشلنا في تسديد أي مبلغ مستحق الأداء من قبلنا وفقاً لأية كفالة أو تعويض أو إذا توقفنا أو هددنا بالتوقف عن العمل أو إذا أصبحنا معسرين أو بدأت الإجراءات لحلنا أو تصفيتنا عندئذٍ نوافق وعند أول طلب منكم في أي وقت وبعد ذلك (ودون المساس بالتزاماتنا بموجب هذا الضمان المقابل) بأن ندفع إليكم فوراً أو نودع لديكم وتبقى كوديعة، طالما بقي عليكم أي التزام بمقتضى الكفالة مبلغاً أو مبالغ (لا تتجاوز القيمة الإجمالية للإلتزام المستحق بمقتضى الكفالة) على النحو الذي تطلبونه تحتفظون بها كضمان مقابل كافة أو أية مطالبات تترتب على أو تتصل بالكفالة حتى تقتنعون بأن إلتزامكم بمقتضى الكفالة المذكورة قد انتهى كما يكون لكم الحق في مقاصة هذا المبلغ أو المبالغ المودعة على هذا النحو لتسوية إلتزاماتنا بمقتضاه ودوماً حاجة إلى إخطارنا مسبقاً بذلك.

د- نفوضكم بالموافقة على أي تعديل (ماعدا زيادة المبلغ المكفول) في و/ أو تمديد الكفالة إذا ما طلب المستفيد إليكم ذلك دون الحصول على موافقتنا أو تفويض منا، كما نؤكد على أن شروط هذا الضمان المقابل تنطبق على الكفالة المعدلة أو التي يتم تمديدتها على هذا النحو.

تكون مسئوليتنا بموجبه مستمرة أو تظل سارية المفعول على الرغم من أن قيمة الكفالة قد تنخفض من وقت لآخر أو قد تنقضي حتى يتم إخلاء طرفكم نهائياً، على نحو مرضي لكم من كافة المسئوليات بمقتضى هذه الكفالة.

يخضع هذا الضمان المقابل ويفسر وفقاً لقوانين مملكة البحرين، كما نخضع للاختصاص القضائي غير الحصري لمحاكم البحرين والمحاكم القائمة في أية ولاية قضائية أخرى قد نكون فيها نحن أو موجوداتنا.

وقع في يوم : من شهر : سنة :

التوقيع :

العنوان :

.....

تصديق	التوقيع
-------	---------